
证书编号：ISC-Q-2024-4847-R-1

兹 证 明

安徽灿邦电气有限公司淮南分公司

统一社会信用代码：91340100090773284X(1-1)
注 册 地 址 ：安徽省淮南市寿县蜀山现代产业园科学大道与炎光路交口往东 100米
办公经营地址：安徽省淮南市寿县蜀山现代产业园科学大道与炎光路交口往东 100米

制 造 地 址 ：安徽省淮南市寿县蜀山现代产业园科学大道与炎光路交口往东 100米

管理体系符合

GB/T19001-2016/ISO9001:2015标准要求
认证范围：

光伏配电设备的制造；资质范围内高低压配电设备的制造

发证日期：2024年 11月 27日
有效期至：2027年 11月 26日

质量管理体系认证证书



Registration No. ISC-Q-2024-4847-R-1

This is to certify that

Huainan Branch of Anhui Canbang Electric Co., Ltd

The social credit code：91340100090773284X(1-1)

Registered Address: 100 meters east of the intersection of Science Avenue and Yanguang Road, Shushan Modern

Industrial Park, Shou County, Huainan City, Anhui Province

Audit Address: Office Adrress: 100 meters east of the intersection of Science Avenue and Yanguang Road, Shushan

Modern Industrial Park, Shou County, Huainan City, Anhui Province;Production and operation address：100 meters

east of the intersection of Science Avenue and Yanguang Road, Shushan Modern Industrial Park, Shou County, Huainan

City, Anhui Province

Which is in conformity with

GB/T19001-2016/ISO9001:2015

This certificate covers the following scope of

Manufacturing of photovoltaic distribution equipment; manufacturing of high and low voltage power
distribution equipment within the scope of qualification

Issue Date：2024-11-27

Expiration Date: 2027-11-26

Quality Management System Certificate


